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Justerarnas signaturer 

§ 1 Val av ordförande för sammanträdet, godkännande 

av dagordningen, val av justerare och tid för justering 

Martin Westin (MP) har genom beslut i kommunfullmäktige den 

30 januari i år lämnat sitt uppdrag som ledamot i stadsdels-

nämnden. Demokratirådet står därmed utan ordförande. Eftersom 

rådets vice ordförande Klas Wissman (M) hade anmält förhinder 

öppnades sammanträdet av rådets ålderman Lars Bäck (V). Rådet 

utsåg därefter Lars Bäck till ordförande för dagens sammanträde. 

 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och ledamoten Stefan Back (L) onsdag 

den 22 februari och anmäls därefter till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Uppdaterad balanslista 

Balanslistorna över aktuella respektive utförda uppdrag från 

nämnden har uppdaterats och biläggs detta protokoll (se bilaga 1 

och bilaga 2). 

 
§ 3 Beredning av ärende till kommande nämndsammanträden 

 

a) Medborgarförslag: Bilägg anteckningar från Öppet forum till 

nämndens protokoll (marsnämnden) 

Förvaltningen föredrog i korthet sitt förslag till svar och rådet hade 

inga invändningar. 

 

b) Skrivelse från S, MP och V: Förutsättningar för inventering av 

lokaler för föreningslivet (marsnämnden) 

Förvaltningen föredrog i korthet sitt förslag till svar och rådet hade 

inga invändningar. 

 

c) Utvärdering av medborgarbudget om Mötesplats Fagersjö 

(marsnämnden) 

Förvaltningen sammanfattade de viktigaste slutsatserna. Moa 

Sahlin (S) föreslog en muntlig genomgång för nämnden i ett 

senare skede när även medborgarbudgeten om Måsen är 

genomförd och utvärderad. En presentation skulle göra det lättare 

för nämnden att berätta vidare i olika sammanhang, med tanke på 

det stora intresset för Farstas processer. Förvaltningen lovade göra 

en sådan presentation. 
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d) Lägesrapport från Hållbarhetskommissionen (aprilnämnden) 

Remissen är omfattande och förvaltningen har ännu inget förslag 

till svar att presentera. Inte heller rådet hade i nuläget några tankar 

om kommissionens förslag. 

 

§ 4 Medborgarbudget 1 – Mötesplats Fagersjö 

Just nu pågår ingen verksamhet på mötesplatsen och intresset för 

återstående aktiviteter som röstades fram i medborgarbudgeten är 

lågt. Det är en utmaning att hålla mötesplatsen levande. 

Förvaltningen har bland annat diskuterat en utveckling av senior-

verksamheten och att delar av den kan inrymmas i lokalen. 

 

§ 5 Medborgarbudget 2 – Aktivitetsparken Måsen 

Förvaltningens demokratisamordnare Beatriçe Hasani berättade 

om de första stegen i den nya medborgarbudgeten om 

upprustning av parkleken Måsen. Gåturer och samtal har 

genomförts, allmänt för Fagersjöbor och mer specifikt för 

grundskolans elevråd och barn på en förskola. (Elevrådet har 

sedan pratat med klasserna på skolan.) Det har handlat om brister 

och behov och även om hur man tycker att de olika ytorna i 

parken ska användas.  

 

De synpunkter och konkreta förslag som har samlats in kommer 

nu att bearbetas av förvaltningen och anlitade arkitekter. Ett 

förslag kommer att presenteras i slutet av mars och då kommer 

även funktionshinderrådet, pensionärsrådet och ungdomsrådet – 

som utgör referensgrupper i processen – att få information och 

möjlighet att lämna synpunkter utifrån sina olika 

expertisområden. Det förslag som sedan röstas fram kommer 

nämnden att få på sitt bord för beslut den 18 maj. 

 

Hela processen genomförs så öppet som möjligt, med mycket 

samtal och många tillfällen att diskutera och gemensamt komma 

fram till bra lösningar. Rådet tyckte att detta lät mycket klokt och 

bra. 

 

§ 6 Samverkansgruppen i Fagersjö – nästa möte den 14 mars 

Föreslogs att samverkansgruppen vid sitt nästa möte bland annat 

får diskutera mötesplatsens framtid, hur den kan användas så att 

den blir en fungerande mötesplats för Fagersjöborna. 
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§ 7 Rapport från demokrativeckan 6-11 februari 

Demokratisamordnaren rapporterade från dagens utvärdering av 

demokrativeckan. Antalet besökare på de olika evenemangen har 

varierat. Det är positivt att flera föreningar engagerade sig i 

veckan. Diskussionen kommer att fortsätta om en eventuell 

satsning nästa år, med liknande eller annan inriktning. 

 

§ 8 Deltagande i konferenser och resor 

 

a) SKL:s demokratidag den 14 mars  

Socialdemokraterna, Miljöpartiet och Vänsterpartiet föreslår 

gemensamt att Moa Sahlin (S) får nämndens uppdrag att delta 

i Demokratidagen 2017. Övriga partier har inte föreslagit 

någon deltagare. 

 

b) SKL:s studieresa till Lissabon om medborgarbudget/ 

medborgardialog den 3-5 maj  

Rådets inställning är att nämnden inte deltar i studieresan. 

Inget intresse har heller framförts från något av partierna. 

 

§ 9 Övriga frågor 

Det förekom inga övriga frågor. 

 
§ 10 Nästa sammanträde 

Rådet håller sitt nästa sammanträde torsdag den 27 april klockan 

18.00. 

 


